

ANNEX K
(PUBLIC)

Draft translation only – Perfected translation to be filed as soon as possible

مجلس الوطني الانتقالي
National Transitional Council - Libya



Date: 21/4/2012
Ref. 2012/17

To: Dr. Ahmed Sadiq Jehani
Chargé of following up the International Criminal Court Matter at Libya

Dear Sir,

Please be advised that the proposal you submitted to the National Transitional Council on 10.04.2012 with a draft including adding three articles to the Libyan Penal Code on crimes of genocide, crimes against humanity, and war crimes as stipulated in the Statute of the International Criminal Court (Rome Convention), articles 6, 7, 8, and with the punishments stipulated therein as submitted to the competent legal committee within the Council.

Peace be upon you.

Yours truly,

Mostafa Eissa Lindi
President-designate of Legal Committee

- Official seal of National Transitional Council, Libya.



Date 2012/4/21 التاريخ

Ref. 2012/17/ش.ق. الإشاري

إلى السيد / المكلف بمتابعة موضوع المحكمة الجنائية الدولية بليبيا.
الدكتور الفاضل : أحمد الصادق الجهاني.

بعد التحية،،

نفيدكم علما بأن المقترح الذي قدمتموه إلى المجلس الوطني الانتقالي بتاريخ
10 / 04 / 2012م بمشروع يتضمن إضافة ثلاث مواد إلى قانون العقوبات الليبي
بشأن جرائم الإبادة الجماعية والجرائم ضد الإنسانية وجرائم الحرب كما هو وارد
في النظام الأساسي للمحكمة الجنائية الدولية (اتفاقية روما) بالمواد (6،7،8)
وبنفس العقوبات الواردة بها هو معروض على اللجنة القانونية المختصة بالمجلس.

والسلام عليكم ورحمة الله وبركاته

مصطفى عيسى لندي

رئيس اللجنة القانونية المكلف

